
17 uur call 18 maart 2020

Opschalen capaciteit inkoop
-  Capaciteit flink omschalen, gesprek in Nijmegen. [IEEEsluiten aan.

- Twee problemen: capaciteit en kunde/kennis
-  Praten over joint venture voor meer capaciteit en kunde

Als NFU ook in Europese samenwerking met negen andere landen. Iedereen heeft te maken met

problematiek met FFP masker en cogboys die daar actief zijn. Opschaling IC apparatuur is overal

een issue. Ook geneesmiddelentekorten. We krijgen een lijstje van tealie, [RRL f stuurt lijstje als

hij deze heeft.

Overgangstermijn stoppen inkopen decentraal en aanvullen centrale voorraad

Wordt meegenomen in overleg vanavond.

Problemen in de diagnostiek
Medisch ron

REE
roepen op om

we]
diagnostiek voorrang te geven en andere niet meer

uit te voeren. tuurt lijntje naar

Beeld vanuit andere Europese landen: sommige medicijnen wordt ook een issue en IC-apparatuur

stuurt lijstje.
-apparaten: offerte voorBES-pparaten gekregen (Drager).

Knelpunten regio’s en voorraad

Staartje van regio west GGD GHOR baart grote zorgen.

Het gaat dus echt om alle producten waarvoor schaarste is! Er wordt nu ook gericht op andere

maskers.

Net voor, | vanuit het inkoop team overzicht van bevestigde orders sturen. Is vanaf morgen

het plan, gaat dit voor deze call opsturen.

Betere aansluiting tussen inkoopteam VWS en ziekenhuizen. Niet op twee plekken naast elkaar

werken.

Er zijn fysieke maskers binnen gekomen: 2000. En mogelijk ook van Mosadex [JERILIKFFP2),
kwaliteit nog niet bekend. Veel brillen in het warehouse.ERE stuurt overzicht van wat er in het

warehouse ligt.

Overzicht is nu nog beperkt, maar dit komt snel op orde. Verzoek accent op Brabant en Limburg.

Er gaan de verhalen de ronde dat aantal ziekenhuizen denken nog steeds dat een weekvoorraad

moeten aanhouden. Kan de LNAZ hierin een rol spelen? Ja.

ZBC's melden zich bij coérdinatoren met hun voorraden. Bergman Clinic voorraad: oordeel was dat

er niet veel FFP maskers bijzaken. Maar mogelijk wel ander material JERI Sgaat hier nog
achteraan en stuurt dit naar 5.1.2h

Kwaliteitscontrole

Verschillende typen zendingen komen binnen sii EENiet altijd duidelijk of dit voldoet

aan specificaties. Er moeten mensen van arbeidshygiénisten van ziekenhuizen komen. Wie kan dit

regelen? [EXE aat dit via de NVZ laten lopen. Die kunnen snel schakelen. [ERESSstuurt dit naar

PBMcorona...

Logistiek — evt. verandering
Voor overleg van vanavond

Bewaking DC's en transport?

Bewaking distributiecentra en transport. INCHEINN - nu beveiligd. Als we grotere volumes

gaan krijgen in de 9 distributiecentra en we krijgen meer transport en die moeten vaak beveiligd
worden. Dit moet LOCC en KLPD doen. Lijntje met defensie ligt er nu. Dus dit ook bespreken
vanavond in het overleg.

Logistieke aansturing op locatie is nodig!
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Dit is nodig voor de logistiek op de locatie i JERE voor de aankomende paar dagen moet

hier iemand voor beschikbaar zijn. Suggestie: iemand van Flora Bloemenveiling opzetten omdat

daar een lijntje mee ligt. Alternatief: Iemand van zorgservice XL. Klinkt als een goed plan. Mochten

daar kosten aan verbonden dan kunnen jullie je wenden tot VWS.

J zijn

Bezig met de Chinese ambassade: komen ook alleen aan chirurgische maskers. OMT advies komt

vandaag, waarin we meer chirurgische maskers kunnen gaan gebruiken. Voorkeur nog steeds voor

mondkapjes. Chirurgische maskers kunnen we nog relatief eenvoudig krijgen. Ook hieraan is

behoefte. JERRTR
kan hier vandaag nog een deal in sluiten (er komen 150.000 stuks voor

vanavond en morgen en overmorgen weer).
Als er ook vanavond nog handschoenen nog gesourced kunnen worden heel graag. pakt | EXEEN
op.

Punten vanEEEEH
Veiligheidsregio Amsterdam is bezig met het vorderen van beschermingsmiddelen. Vreemd dat

dit gebeurt.
- Inzicht in de vraag. Partijen doen dit nu door middel van mailtjes en appjes. De app die we

hiervoor zouden maken is bijna klaar. Wordt vanavond opgeleverd. Regionale codrdinatoren en

productenlijsten kunnen er vanavond al in. Zorginstellingen in de 1° vier categorieén

(ziekenhuizen, GGD's, huisartsen, ...) kunnen dat vanaf morgen gaan registreren wat de

beschikbaarheid en behoefte is. afwachten of ziekenhuizen hun eigen systeem blijven
gebruiken of dat ze op het landelijk systeem gaan. Kunnen we dwingen om op landelijk
systeem over te stappen? Eerst even de tijd geven om hen zelf te laten overstappen. Wanneer

gaan we andere organisaties uitnodigen om zich ook te registreren? Niet nu meteen, maar we

kunnen het ook niet niet doen. We zeggen wel dat andere partijen zich kunnen melden bij
regionale codrdinator.

Hoe gaan we hier over communiceren: geeft punten aan wat erin moet komen. En dan

maken wij er een mooi bericht van. En dan plaatsen we het ook op de website van de

rijksoverheid en de koepels.

5.1.2e

- Via politiek adviseur heeft bericht gekregen van

Jy £22 TI hij heeft de WD fractie al

benaderd: hij wil graag te woord worden gestaan. Hij zegt dat er nog 50.000 kapjes zijn in

Friesland. Hij gaat de media zoeken. Dat willen we niet. Kunnen we hem pellen? RE oeet
eerst bellen en daarna kan|EERPok nog bellen.

Komt er iets binnen (Oostenrijk, Polen)? Nee.

Als er acute punten uit overleg vanavond komen dan morgenochtend om 11.00 call en anders

gewoon om 17:00 uur.

Met AIVD om tafel gezeten. Heel NL weet dat Erasmus bezig is met mondkapjes en iedereen weet

waar die opslag. En ook waar alle distributiecentra zijn. Politie en defensie kunnen hierbij hulp
bieden. heeft contactpersoon. Defensie heeft ook beveiligde terreinen en kunnen ook

logistiek regelen.


